



Privacy Statement / Déclaration de Confidentialité

Hi Skyliner,

The purpose of this store is to allow you to purchase uniforms required for your work at Skyline with the credit assigned by the company, not with your personal credit card.

Should you choose to use your personal credit card for any purchase, please be advised that this e-store is managed by a third party that processes your personal information, including your banking information, outside of Canada. **If you are a Quebec resident, we will process your information outside Quebec.**

To learn more about processing of personal information, read our Privacy Policy at <https://www.skylinegroupofcompanies.ca/privacy-policy/>

Please submit your privacy questions or requests to privacy@skylinegrp.ca or as otherwise mentioned in our Privacy Policy.

Salut Skyliner,

L'objectif de cette boutique est de vous permettre d'acheter les uniformes requis pour votre travail chez Skyline avec le crédit attribué par l'entreprise, et non avec votre carte de crédit personnelle.

Si vous choisissez d'utiliser votre carte de crédit personnelle pour tout achat, veuillez noter que cette boutique en ligne est gérée par un tiers qui traite vos informations personnelles, y compris vos informations bancaires, à l'extérieur du Canada. **Si vous êtes un résident du Québec, nous traiterons vos informations hors Québec.**

Pour en savoir plus sur le traitement des informations personnelles, consultez notre politique de confidentialité à l'adresse <https://www.skylinegroupofcompanies.ca/privacy-policy/>

Veuillez soumettre vos questions ou demandes liées à la confidentialité à privacy@skylinegrp.ca ou comme indiqué autrement dans notre politique de confidentialité.